
O B E C  M A L C O V  
 

Z Á P I S N I C A 
 

z  riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Malcove,  
konaného dňa 10. marca 2023 

 
 

Prítomní členovia OZ: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu č. 1 , celkom 7 
Neprítomní členovia OZ:  Peter Šoltés, Alena Poláková – obaja ospravedlnení 
Prizvaní: Ing. Martin Kaľata - hlavný kontrolór obce - neprítomný 

 
 

Otvorenie zasadnutia 
 

ROKOVANIE 
 
 
1. Otvorenie, kontrola spôsobilosti OZ rokovať a uznášať sa, určenie zapisovateľa, schválenie 
programu zasadnutia 
 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce Malcov (OZ) v čase o 18:00 hod. otvorila a viedla 
starostka obce. Konštatovala, že na zasadnutí je prítomných 7 poslancov, OZ je teda schopné 
rokovať a uznášať sa. Za zapisovateľa určila: JUDr. Alena Mašlárová. Zároveň predložila návrh 
programu zasadnutia OZ poslancom na schválenie. K predloženému programu rokovania neboli 
vznesené žiadne pripomienky. Pán Lövinger predniesol výhrady k zápisnici z OZ zo dňa 
16.12.2022 a to, že v zápisnici bolo uvedené, že si zobral nahrávacie zariadenie a nahrával priebeh 
OZ, k tomu uviedol, že zákon o obecnom zriadení v určitých prípadoch dokonca prikazuje robiť 
zvukový záznam, teda zákon nezakazuje si robiť záznam zo zasadnutia a je len technickou otázkou 
ako sa nahrávanie realizuje (pohybovanie sa po miestnosti) a podľa jeho názoru nie je potrebné 
takúto skutočnosť do zápisnice uvádzať. Uviedol, že sa považuje za slobodného človeka a nemá 
nadriadeného, aby potreboval povolenie predsedajúceho sa na schôdzi postaviť. Ďalej poukázal na 
to, že starostka uviedla, že zákon 596 určuje, že môže byť odvolaný zo strany zriaďovateľa (pozn. 
zapisovateľa: ako delegovaný člen školskej rady) avšak v zápisnici už táto skutočnosť nebola 
uvedená, preto poprosil zapisovateľa, aby písal trochu korektnejšie. Na to reagoval poslanec J. 
Džamba, ktorý uviedol, že pánovi Lövingerovi bolo umožnené nahrávať priebeh zasadnutia, keďže 
každá schôdza je verejná a môže sa nahrávať a nevidí problém ani v tom, že sa pán Lövinger 
postavil a nahrával priebeh zasadnutia. Následne sa poslanec J. Džamba opýtal pána Lövingera, či 
s tým bol problém. Na to reagoval pán Lövinger, ktorý poukázal na to, že ide o nepodstatnú vec, 
ktorá bola v zápisnici uvedená, pričom podstatnejšie veci v zápisnici chýbali. Poslanec J. Džamba 
sa opýtal, ako starostka porušila zákon. Pán Lövinger uviedol, že ide o školský zákon a pani 
starostka povedala, že tento zákon určuje, o čom má pán Lövinger vyhotovený zvukový záznam, 
pričom zákon nič neurčuje. Pán Lövinger uviedol, že pracoval na štatútoch rady školy a má tieto 
zákony naštudované. Poslanec J. Džamba uviedol, že ak má pán Lövinger podozrenie na to, že OZ 
porušilo zákon, môže sa obrátiť na príslušné orgány, ktoré to budú následne riešiť. Pán Lövinger 
opätovne uviedol, že len chcel poukázať na to, že v zápisnici boli uvedené aj nepodstatné veci. 
Poslanec J. Džamba poukázal na prípady, keď sa priebeh zastupiteľstva prenášal online. Pán 
Lövinger s ním súhlasil a uviedol, že bývalý starosta Gernát mal dokonca zámer zakúpiť kameru na 
tento účel. Pán Lövinger uviedol, že on má výhrady len k zápisnici a nie akým spôsobom sa 
zaznamenáva priebeh OZ. Poslanec Ing. Reviľak sa následne dotazoval, že či vadí pánovi 
Lövingerovi to, že zápisnica bola spísaná veľmi dopodrobna. Pán Lövinger opätovne uviedol, že len 
chcel poukázať na to, že v zápisnici boli uvedené nepodstatné veci a podstatnejšie tam chýbali. 



Poslanec Ing. Reviľak sa opätovne spýtal pána Lövingera, či ide o jedno slovíčko, ktoré zle 
povedala pani starostka a spýtal sa, čo konkrétne bolo zle povedané. Pán Lövinger reagoval, že 
starostka nesprávne uviedla, že zákon určuje, pričom zákon neurčuje. Poslanec Ing. Reviľak 
následne zhodnotil, že sa jedná viac menej o jedno slovíčko. Pán Lövinger uviedol, že aj keď ide 
o jedno slovo nemá tam, čo robiť. Poslanec Ing. Reviľak sa pre porozumenie opätovne opýtal pána 
Lövingera, či išlo o jedno slovíčko. Pán Lövinger uviedol, že v podstate áno a poukázal na to, že 
jedno slovíčko môže zmeniť princíp celej vety. Ďalšie návrhy alebo pripomienky už neboli 
prednesené, starostka preto uzavrela diskusiu.       
 
Uznesenie č.  1/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Berie na vedomie: 
1. Konštatovanie starostu obce o spôsobilosti obecného zastupiteľstva rokovať a uznášať sa. 
2. Určenie zapisovateľa zápisnice: JUDr. Alena Mašlárová. 
 
B/  Schvaľuje: 
 
Program zasadnutia  OZ  nasledovne: 

1. Otvorenie, kontrola spôsobilosti obecného zastupiteľstva rokovať a uznášať sa, určenie 
zapisovateľa, schválenie programu 

2. Určenie overovateľov zápisnice a voľba členov návrhovej komisie 
3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 
4. Žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov na odstránenie havarijného stavu strechy ZŠ 

Malcov 
5. Schválenie spoluúčasti obce Malcov na projekte vybavenia kuchyne v Kultúrnom dome 
6. Žiadosť S.O.S. n. o. o finančný príspevok na prevádzku poskytovanej sociálnej služby na 

rok 2023 
7. Žiadosť pána Alexoviča o pridelenie dvojizbového nájomného bytu 
8. Žiadosť pani Kendrovej o pridelenie nájomného bytu. 
9. Žiadosť pani Doležalovej o pridelenie nájomného bytu 
10. Žiadosť pána Ing. Džundu a pani Ing. Džundovej o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce 
11. Žiadosť pána Jána Hrinka o povolenie na uloženie plechovej garáže 
12. Žiadosti občanov o zriadenie odberného miesta za účelom zriadenia elektrických prípojok 
13. Rôzne 
14. Záver 

 
 

Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Ján 
Jakub, JUDr. Alena Mašlárová 
             
Za:     7                       Proti:     0                    Zdržal sa:   0 
 
 
2.  Určenie overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 
 
Starostka obce určila za overovateľov zápisnice poslancov: Ján Jakub, Ing. Lukáš Reviľak 
Do návrhovej komisie navrhla poslancov: Stanislav Džamba, Jozef Mlynarič, Jana Gduľová  
 



Uznesenie č. 2/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Berie na vedomie: Určenie overovateľov zápisnice : Ján Jakub, Ing. Lukáš Reviľak 
 
B/ Volí návrhovú  komisiu v tomto zložení: Stanislav Džamba, Jozef Mlynarič, Jana Gduľová 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Ján 
Jakub, JUDr. Alena Mašlárová 
             
Za:          7                           Proti:        0                        Zdržal sa:  0 
 
 
3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 
 
Starostka informovala, že uznesenia zo zasadania OZ zo dňa  16. decembra 2022 sú takmer všetky 
splnené, v riešení už ostalo len uznesenie OZ č. 90/2022, ktoré sa týka žiadosti pána Alexoviča 
o pridelenie obecného nájomného bytu a uznesenie OZ č. 91/2022, ktoré sa týkalo žiadosti pána 
Hrinka o umiestnenie garáže na obecnom pozemku. Po otvorení diskusie prihlásil sa pán Lövinger, 
ktorý mal výhrady k uzneseniu č. 87/2022. Uviedol, že OZ nemôže podmieniť účinnosť uznesenia 
určitým dátumom, ide o bod B uznesenia, ktorý považuje za chybný. Pán Lövinger to konzultoval aj 
s JUDr. Gernátom, keď s ním spolupracoval na uznesení, kde chcel uviesť konkrétny dátum, pričom 
ten mu uviedol, že sa to tak nedá. Pán Lövinger následne uviedol, že podľa právnika aj poslanca NR 
SR je účinnosť uznesenia daná niečím iným a nie tým, že sa uznesenie prijalo 16.12.2022. Ďalej 
uviedol, že keď je časť uznesenia v rozpore so zákonom je celé neplatné. Následne pán Lövinger 
uviedol výhrady k bodu C predmetného uznesenia, v zmysle ktorého Rada školy pri ZŠ Malcov 
mala byť starostkou o odvolaní členov informovaná, pričom sa tak doposiaľ nestalo, skonštatoval 
teda, že uznesenie nie je splnené. Starostka reagovala, že pán Lövinger má mylné informácie a má 
sa informovať u riaditeľky ZŠ. Pán Lövinger následne uviedol, že starostka mala informovať radu 
školy a ako podpredseda zisťoval u predsedníčky, či bola o tejto skutočnosti rada informovaná. 
Starostka uviedla, že listom bolo predsedovi rady školy oznámené, kto je odvolaný a kto je 
delegovaný ako nový člen. Starostka uviedla, že zásielka bola odoslaná hneď na druhý deň a poštu 
si riaditeľka dokonca prevzala ešte raz pred týždňom. Pán Lövinger reagoval, že má informácie 
o tom, že riaditeľka bola informovaná avšak pri rade školy sa tak nestalo. Pán Lövinger opätovne 
skonštatoval, že uznesenie nie je splnené. Starostka opätovne uviedla, že predsedníčke rady bol 
zaslaný list. Avšak asi sa stala niekde chyba a niekto zrejme prevzal poštu a nedoručil zásielku 
predsedníčke rady školy. Pán Lövinger argumentoval, že písomnosť mala byť adresovaná rade 
školy a nie predsedníčke. Poslankyňa Mašlárová uviedla, že Radu školy reprezentuje predseda. 
Poslanec J. Džamba sa spýtal, či sa od posledného OZ konalo zasadnutie rady školy. Starostka a 
poslankyňa Gduľová uviedli, že sa rada školy odvtedy nekonala. Poslanec Džamba uviedol, že obec 
nie je povinná mať kontaktné informácie na ostatných členov rady školy a povinnosť informovať 
ich mala predsedníčka a pokiaľ niekto iný prevzal poštu treba sa dotazovať na pošte, prečo bola 
pošta doručená inej osobe. Starostka uviedla, že v ten istý deň sa doručovala zásielka aj do MŠ 
v Malcove a MŠ si zásielku prevzala. Pán Lövinger následne argumentoval blízkosťou školy 
a zbytočnosťou doručovať zásielky poštou, keď sa táto informácia mohla podať aj osobne. 
Poslankyňa Mašlárová reagovala, že sa to tak nemôže urobiť nakoľko to musí byť oficiálne 
vydoručované. Pán Lövinger opätovne uviedol, že predsedníčka rady školy žiadnu zásielku 
neobdržala. Poslankyňa Mašlárová uviedla, že si zásielku predsedníčka nemusela prevziať. 
Poslankyňa Mašlárová sa následne ešte vyjadrila k nadobudnutiu účinnosti uznesenia a účinkom 
uznesenia. Pán Lövinger reagoval, že celé uznesenie nie je právne v poriadku. Následne pán 



Lövinger uviedol, že si to overí u pani predsedníčky rady školy. Starostka následne uviedla, že si to 
môže overiť aj u riaditeľky školy, ktorá si zásielku prevzala osobne. Pán Lövinger sa opýtal, či si aj 
predsedníčka rady školy prevzala poštu osobne, nakoľko riaditeľka ZŠ nemá s radou školy nič 
spoločné. Starostka uviedla, že list bol adresovaný Rade školy a ona nevie, kto si za nich preberá 
poštu. Poslanec J. Džamba následne uviedol, že pokiaľ bolo predmetné uznesenie zlé, možno podať 
podnet na príslušný orgán, ktorý určí, či je uznesenie v poriadku alebo nie a ak by nebolo OZ ho 
potom opraví. Ďalšie návrhy už neboli predložené, preto starostka obce uzatvorila diskusiu.       
 
 
Uznesenie č. 3/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
Berie na vedomie: Informáciu starostky o kontrole plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
OZ. 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Ján 
Jakub, JUDr. Alena Mašlárová      
        
Za:               7                      Proti:          0                      Zdržal sa:  0 
 
 
 
4. Žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov na odstránenie havarijného stavu strechy 
ZŠ Malcov 
 
Starostka oboznámila poslancov OZ s havarijnou situáciou strechy v ZŠ Malcov, informovala ich o 
ktorú strechu sa jedná a v akom je stave. Uviedla, že havarijný stav strechy je potrebné odstrániť 
a preto podala na Regionálny úrad školskej správy v Prešove žiadosť o poskytnutie finančných 
prostriedkov na odstránenie predmetného havarijného stavu. Starostka informovala poslancov OZ, 
že podmienkou poskytnutia finančných prostriedkov na opravu strechy je 5 % spoluúčasť obce. 
Starostka poslancov informovala, že predpokladané nevyhnutné náklady na odstránenie havarijnej 
situácie sú vo výške 55.144,93 €, pričom zriaďovateľ školy, ktorým je obec Malcov, poskytne 
z vlastných finančných prostriedkov dotáciu vo výške 5 % z celkových nákladov potrebných na 
opravu strechy, čo predstavuje sumu 2.902,37 €. 
 
Uznesenie č. 4/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Berie na vedomie:  informáciu starostky o vzniknutej havarijnej situácii. 
 
B/ Schvaľuje: spoluúčasť obce na financovaní nákladov na odstránenie havarijného stavu strechy 
ZŠ Malcov vo výške 5 % z celkových nákladov. 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Ján 
Jakub, JUDr. Alena Mašlárová     
         
Za:          7                           Proti:    0                            Zdržal sa:  0 
 



5. Schválenie spoluúčasti obce Malcov na projekte vybavenia kuchyne v kultúrnom dome 
 
Starostka následne predložila poslancom žiadosť o poskytnutie dotácie podľa VZN PSK č. 98/2023, 
ktorá sa podáva na základe zverejnenej výzvy poslancov PSK na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie dotácie pre rok 2023 na financovanie projektov realizovaných na podporu verejného 
života v regióne. Starostka uviedla, že obec by požiadala o dotáciu v rámci programu Kultúra. 
Následne starostka informovala poslancov, že žiadosť sa podáva z dôvodu potreby vybaviť kuchyňu 
kultúrneho domu potrebným zariadením tak, aby sa v budúcnosti mohli usporadúvať kultúrne akcie 
pre občanov obce, nakoľko momentálne kuchyňa neobsahuje okrem tanierov takmer žiadne iné 
kuchynské vybavenie. Požadovaná výška dotácie je vo výške 5.000,- € a v zmysle zverejnenej 
výzvy je povinné spolufinancovanie vo výške 20 % z poskytnutej dotácie. Starostka uviedla, že 
celkový rozpočet projektu je vo výške 6.475,00 € a povinné spolufinancovanie obce by bolo vo 
výške 1.475,00 €. Dotácie sa financuje v rámci systému refundácie, to znamená, že dotácia sa 
prepláca na základe skutočne vynaložených výdavkov. Prijímateľ najskôr výdavok uhradí z 
vlastných zdrojov a následne predložením vyúčtovania žiada o jeho preplatenie.  
 
Uznesenie č. 5/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
Schvaľuje: schvaľuje spoluúčasť obce na financovaní projektu „Vybavenie kuchyne kultúrneho 
domu HM v obci Malcov“ vo výške 20 % z poskytnutej dotácie. 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Ján 
Jakub, JUDr. Alena Mašlárová    
          
Za:             7                        Proti:         0                       Zdržal sa: 
 
 
6. Žiadosť S.O.S. n.o. o finančný príspevok na prevádzku poskytovanej sociálnej služby na 
rok 2023 
 

V súlade s novelou zákona č. 448/2008 Z. z. o sociálnych službách a o zmene a doplnení zákona č. 
455/1991 Zb. o živnostenskom podnikaní v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon o 
sociálnych službách“) s účinnosťou od 01.01.2022 sú podľa § 75 zákona o sociálnych službách, 
obce povinné poskytovať finančný príspevok na prevádzku poskytovanej sociálnej služby 
neverejnému poskytovateľovi, ktorý neposkytuje sociálnu službu s cieľom dosiahnuť zisk a ktorý 
poskytuje sociálne služby vymedzené § 75 ods. 1, pís. a) až f). Obec je povinná poskytovať 
finančný príspevok pri odkázanosti fyzickej osoby na pomoc inej fyzickej osoby pri úkonoch 
sebaobsluhy pri poskytovaní sociálnej služby neverejnému poskytovateľovi sociálnej služby, ktorý 
neposkytuje sociálnu službu s cieľom dosiahnuť zisk a poskytuje opatrovateľskú službu.  
Finančný príspevok sa môže poskytnúť neverejnému poskytovateľovi sociálnych služieb, ktorý 
poskytuje sociálnu službu občanom s trvalým pobytom v obci Malcov, len na základe písomnej 
žiadosti doručenej obci Malcov.  
Obci bola doručená žiadosť neziskovej organizácie S.O.S. n. o., Kružlov č. 1, 086 04 Kružlov, ktorá 
je zriaďovateľom Centra sociálnych služieb Kružlov, a to o finančný príspevok na prevádzku 
poskytovanej sociálnej služby v dennom stacionári (DS) v Lipovom dome v Kružlove pre 
prijímateľov sociálnej služby v DS, ktorí majú trvalý pobyt v obci Malcov. Starostka oznámila, že 
ku dňu 27.01.2023 ide o troch prijímateľov služby, ktorí majú trvalý pobyt v obci Malcov. Výška 
požadovaného finančného príspevku na prevádzku sociálnej služby v DS by bola na rok 2023 vo 
výške 48,50 € na osobu na mesiac. Starostka poukázala na to, že žiadosť poskytovateľa sociálnej 



služby nie je úplná a je potrebné ju doplniť. V zmysle § 75 ods. 5 v spojení s § 8 ods. 11 zákona č. 
448/2008 Z. z. je potrebné žiadateľa vyzvať na predloženie zmluvy o poskytovaní sociálnej služby, 
zároveň je potrebné ho vyzvať na predloženie čestného prehlásenia, že neposkytuje sociálne služby 
s cieľom dosiahnutia zisku. 
 
 
Uznesenie č. 6/2023 
 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
 
A/ Berie na vedomie: Žiadosť neziskovej organizácie S.O.S. n. o. o finančný príspevok na 
prevádzku poskytovanej sociálnej služby na rok 2023 
 
B/ Navrhuje: opätovne prerokovať žiadosť po doplnení v zmysle zákona č. 448/2008 Z. z. 
 
C/ Poveruje: starostku obce, aby žiadateľa vyzvala na doplnenie žiadosti v zmysle zákona č. 
448/2008 Z. z. 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Ján 
Jakub, JUDr. Alena Mašlárová   
           
Za:      7                               Proti:           0                     Zdržal sa:  0 
 
 
7.  Žiadosť pána Alexoviča o pridelenie dvojizbového nájomného bytu 
 
Poslancom OZ bola opätovne predložená žiadosť pána Daniela Alexoviča, trvalý pobyt: 
Sázavského 595/3, Bardejov, o pridelenie 2–izbového nájomného bytu v obci Malcov. Starostka 
poslancov informovala, že žiadateľa vyzvala na doplnenie žiadosti v zmysle uznesenia OZ č. 
90/2022.  
 
Žiadateľ následne doložil príjem za posledný kalendárny rok pred podaním žiadosti, t. j za rok 
2021, čím splnil podmienky stanovené VZN č. 1/2011 o podmienkach prenájmu obecných 
nájomných bytov na uzavretie zmluvy o nájme obecného nájomného bytu.  
 
Uznesenie č.  7/2023 
 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
Schvaľuje: žiadosť pána Daniela Alexoviča o pridelenie 2-izbového nájomného bytu. 
 
Výsledky hlasovania:  
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Ján 
Jakub, JUDr. Alena Mašlárová   
           
Za:       7                      Proti: 0                       Zdržal sa: 0 
 
     



8.  Žiadosť pani Kendrovej o pridelenie nájomného bytu 

 
Starostka obce predložila na rokovanie obecného zastupiteľstva žiadosť Jany Kendrovej 
o pridelenie 3-izbového alebo 4-izbového nájomného bytu. Žiadateľka uviedla, že s partnerom 
žiada o pridelenie bytu na prízemí bytového domu, a to zo zdravotných dôvodov jej partnera. 
Žiadateľka doložila príjem za predchádzajúci rok a splnila podmienky stanovené VZN č. 1/2011 o 
podmienkach prenájmu obecných nájomných bytov na uzavretie zmluvy o nájme nájomného bytu. 
 
Uznesenie č.  8/2023 
 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
Schvaľuje: žiadosť pani Jany Kendrovej o pridelenie 3-izbového nájomného bytu 
 
 
Výsledky hlasovania:  
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Ján 
Jakub, JUDr. Alena Mašlárová    
          
Za:        7                  Proti: 0                       Zdržal sa: 0 
 
   
9. Žiadosť pani Doležalovej o pridelenie nájomného bytu 
 
Ďalej bola OZ preložená žiadosť pani Adély Doležalovej, trvalý pobyt: Berlínska 24, 040 13 
Košice, prechodne bytom: Malcov 48, 086 06 Malcov o pridelenie 2–izbového alebo 1-izbového 
nájomného bytu v obci Malcov. 
 
Starostka poukázala na to, že podľa článku 4 VZN č. 1/2011 o podmienkach prenájmu obecných 
nájomných bytov je k žiadosti o pridelenie bytu potrebné doložiť potvrdenie zamestnávateľa 
o výške priemerného mesačného zárobku, u SZČO výpis z daňového priznania fyzickej osoby alebo 
potvrdenie o výške dôchodku za posledný kalendárny rok pred podaním žiadosti a čestné 
vyhlásenie o tom, že žiadosť o zaradenie do poradovníka podal jeden člen rodiny. 
 
Žiadateľka doložila potvrdenie o príjme iba za 4 mesiace roka 2022 (september – december), čím 
nesplnila podmienky stanovené týmto VZN na uzavretie zmluvy o nájme obecného nájomného 
bytu. Starostka obce preto navrhla, aby bola žiadateľka vyzvaná na doplnenie svojej žiadosti 
v zmysle čl. 4 VZN č. 1/2011 a teda na predloženie príjmu za celý rok 2022, nakoľko žiadosť bola 
obci doručená dňa 27.01.2023. Po doplnení žiadosti v zmysle čl. 4 VZN č. 1/2011 bude opätovne 
žiadosť predložená OZ. Poslanci OZ sa zhodli na postupe navrhnutým starostkou obce. 
 
 
Uznesenie č.  9/2023 
 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Berie na vedomie: žiadosť pani Adély Doležalovej o pridelenie nájomného bytu 
 
B/ Navrhuje: opätovne prerokovať žiadosť pani Doležalovej, po tom ako svoju žiadosť doplní 
zmysle článku 4 VZN č. 1/2011 o podmienkach prenájmu obecných nájomných bytov 
 



C/ Poveruje: starostku obce, aby žiadateľku vyzvala na doplnenie žiadosti v zmysle článku 4 VZN 
č. 1/2011 o podmienkach prenájmu obecných nájomných bytov 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Ján 
Jakub, JUDr. Alena Mašlárová   
          
Za:          7                        Proti:           0                     Zdržal sa:  0 
 
 
10. Žiadosť pána Ing. Džundu a pani Ing. Džundovej o odkúpenie pozemku vo vlastníctve 
obce 
 
Na rokovanie obecného zastupiteľstva starostka predložila žiadosť Ing. Džundu a pani Ing. 
Džundovej o odkúpenie novovytvorenej parcely C-KN č. 651/11 o výmere 40 m2. Uvedená parcela 
vznikla oddelením z parcely C-KN č. 651/1 o výmere 6174 m2, druh pozemku: Zastavaná plocha 
a nádvorie, k. ú. Malcov zapísanej na LV č. 986 vo výlučnom vlastníctve obce Malcov a to na 
základe Geometrického plánu č. 53383541-58/2022, ktorý vyhotovil dňa 11.10.2022 Ing. Branislav 
Trudič, autorizačne overeného dňa 12.10.2022 (Ing. Zlatica Molnárová) a úradne overeného 
Okresným úradom Bardejov, katastrálny odbor dňa 24.10.2022 č. G1 – 949/2022. 
 
Predmetná parcela je súčasťou majetkovej podstaty parcely, v doterajšom stave v evidencii registra 
„C“, parcela č. 651/1 o výmere 6174 m2, druh pozemku: Zastavaná plocha a nádvorie, vo 
vlastníctve Obce Malcov, spoluvlastnícky podiel 1/1, evidovanej na liste vlastníctva č. 986, 
katastrálne územie Malcov. Uvedený pozemok s novou výmerou, tvorí priľahlú plochu k 
pozemkom parc. C-KN č. 225/3 o výmere 129 m² – zastavaná plocha a nádvorie, na ktorom sa 
nachádza rodinný dom súpisné číslo 143 vo vlastníctve kupujúcich a parc. C-KN č. 225/1 o výmere 
693 m² - zastavaná plocha a nádvorie, na ktorom je dvor vo vlastníctve kupujúcich. Uvedené 
nehnuteľnosti sú zapísané na LV č. 473 k. ú. Malcov. Po otvorení diskusie poslankyňa Mašlárová 
uviedla, že žiadosť by malo OZ schváliť a to aj s ohľadom na výmeru nového pozemku. Pán 
Lovinger sa opýtal, aký bude spôsob predaja. Poslankyňa Mašlárová uviedla, že predaj by sa 
realizoval cez osobitný zreteľ. Pán Lövinger uviedol, že sa len pýta, nakoľko to nebolo spomenuté 
a pokiaľ by sa predaj realizoval cez dražbu, tak by sa mohol prihlásiť. Poslanci sa následne zhodli, 
že ide o malý a nevyužiteľný pozemok pre obec. Pán Lövinger ďalej uviedol, že ešte by mala byť 
uvedená cena. Poslanci J. Džamba a J. Gduľová uviedli, že cena je 1 €. Poslankyňa Gduľová ďalej 
uviedla, že všetko bude uvedené v uznesení. Poslankyňa Mašlárová uviedla, že cena by bola 1,- € 
vzhľadom na výmeru pozemku a skutočnosť, že aj predošlé OZ v posledných 4 rokoch schvaľovalo 
predaj obecných pozemkov za túto cenu. Pán Lövinger uviedol, že nemá nič proti cene, pričom 
poukázal na to, že obec ponúkla na odpredaj pozemok, ale neuviedlo sa akým spôsobom sa bude 
predaj realizovať. Poukázal na zákon o majetkoch, ktorý hovorí, že by sa mal stanoviť spôsob 
predaja, to by sa malo následne prebrať a až potom sa to dá do uznesenia. Následne opäť poukázal 
na to, že sa ide realizovať predaj pozemku a neuviedlo sa akým spôsobom, pričom upozornil, že 
treba uviesť spôsob predaja, aby to bolo právne v poriadku. Poslanci uviedli, že to bude všetko 
uvedené v uznesení. Pán Lövinger uviedol, že sa to malo najprv povedať, aby to prítomní vedeli. 
Ďalšie návrhy ani pripomienky v diskusii už neboli prednesené.        
 
 
 
 
 
 



Uznesenie č.  10/2023 
 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Prerokovalo: žiadosť pána Ing. Petra Džundu a pani Ing. Marianny Džundovej o odkúpenie 
parcely C-KN č. 651/11 o výmere 40 m2 vytvorenej oddelením z parcely C-KN č. 651/1 o výmere 
6174 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, zapísaný na liste vlastníctva č. 986, vo 
výlučnom vlastníctve obce Malcov (podiel 1/1) na základe Geometrického plánu č. 53383541-
58/2022, vyhotoveného dňa 11.10.2022 Ing. Branislavom Trudičom, autorizačne overeným dňa 
12.10.2022 (Ing. Zlatica Molnárová) a úradne overeným Okresným úradom Bardejov, katastrálny 
odbor dňa 24.10.2022 č. G1 – 949/2022. 
 
B/ Schvaľuje: zámer predaja parcely C-KN č. 651/11 o výmere 40 m2 vytvorenej oddelením z 
parcely C-KN č. 651/1 o výmere 6174 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, zapísaný na 
liste vlastníctva č. 986, vo výlučnom vlastníctve obce Malcov (podiel 1/1) na základe 
Geometrického plánu č. 53383541-58/2022 zo dňa 11.10.2022 podľa § 9a ods. 8 písm. e/ zákona č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, teda prevod majetku obce z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa za cenu 1 €/ m². Odôvodnenie predaja z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa: Predmetný pozemok je priľahlým pozemkom k nehnuteľnosti nachádzajúcej sa vo 
vlastníctve žiadateľov. Obec pozemok neužívala a ani nevyužíva. Z uvedeného dôvodu je pozemok 
pre obec prebytočný a nevyužiteľný. Predajom pozemku nebudú dotknutí a nebudú mať obmedzený 
prístup ostatní vlastníci susediacich pozemkov. 
 
C/ Ukladá: Obecnému úradu Malcov zverejniť zámer predaja pozemku na úradnej tabuli a na 
internetovej stránke obce v zmysle § 9a ods. 8 písm. e/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v 
znení neskorších predpisov  
 
Výsledky hlasovania:  
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Ján 
Jakub, JUDr. Alena Mašlárová        
      
Za:    7                              Proti:            0                    Zdržal sa:  0 
 
 
 
11. Žiadosť pána Jána Hrinka o povolenie na uloženie plechovej garáže 
 
Starostka obce opätovne predložila OZ na prerokovanie žiadosť pána Jána Hrinka o povolenie 
umiestniť plechovú garáž na obecný pozemok pri bytovom dome s obecnými nájomnými bytmi. 
Starostka uviedla, že s poslancami OZ vykonali ohliadku miesta pri bytovom dome, kde by mala 
byť garáž umiestnená. Poslanci sa zhodli, že žiadosť by nemala byť odsúhlasená. 
 
Uznesenie č.  11/2023 
 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Prerokovalo: žiadosť p. Jána Hrinka o povolenie na uloženie plechovej garáže 
 
B/ Neschvaľuje: žiadosť p. Hrinka o umiestnenie plechovej garáže na obecnom pozemku 
 
 



Výsledky hlasovania:  
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Ján 
Jakub, JUDr. Alena Mašlárová     
         
Za:        7                          Proti:       0                         Zdržal sa:  0 
 
 
12. Žiadosti občanov o zriadenie odberného miesta za účelom zriadenia elektrických prípojok 
 
Starostka obce informovala poslancov OZ, že viacerí občania obce podali žiadosti o zriadenie 
odberného miesta na obecných pozemkoch za účelom zriadenia elektrickej prípojky. Žiadatelia 
uviedli, že náklady súvisiace so zriadením odberného miesta budú hradiť sami. Starostka 
informovala poslancov, že ide o pozemky, ktoré má obec na rómskej osade. Žiadatelia zároveň 
uviedli, že pokiaľ obec nechce zriadiť sama odmerné miesto, žiadajú o udelenie súhlasu, že na 
obecnom pozemku môžu zriadiť odmerné miesto na vlastné náklady, prípadne navrhujú zvážiť 
možnosť uzatvorenia nájomnej zmluvy na časť pozemku, na ktorej bude zriadené odberné miesto. 
Po otvorení diskusie poslanci navrhli, aby sa poslanci išli pozrieť na miesto samé, nakoľko viaceré 
žiadosti podali osoby, ktoré uviedli adresu s tým istým súpisným číslom a zároveň je potrebné 
preveriť, kde presne chcú žiadatelia odberné miesto zriadiť, teda či sa jedná vôbec o obecný 
pozemok. Starostka uviedla, že ide o parcelu o veľkej výmere, preto treba zvážiť, kde by bolo 
odberné zariadenie umiestnené.  
 
Uznesenie č.  12/2023 
 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Berie na vedomie: žiadosti pána Ľuboša Štefana, Jána Bilého, Daniela Čecha, Agáty Bilej, 
Jaroslava Bilého, Heleny Bilej, Mareka Štefana, Dávida Štefana, Dariny Bilej, Jána Bilého, Aleny 
Bilej o zriadenie odberného miesta za účelom zriadenia elektrických prípojok  
 
B/ Odporúča: prerokovať podané žiadosti opätovne po tom, ako poslanci obecného zastupiteľstva 
prešetria situáciu na mieste samom. 
 
Výsledky hlasovania:  
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Ján 
Jakub, JUDr. Alena Mašlárová   
           
Za:           7                       Proti:      0                          Zdržal sa:  0 
 
 
13. Rôzne 
 
13.1. Starostka obce informovala poslancov OZ v akom štádiu sa nachádza delimitácia pozemku 
v k. ú. Malcov, parcela KN-C č. 238, vedený na LV č. 1486 o výmere 15807 m2 (obecný cintorín). 
Uviedla, že protokol č. 000238/2023-OV-0250030/23-00 o odovzdaní pozemkov pod stavbami 
z majetku SR do vlastníctva obce medzi SPF a obcou Malcov je v schvaľovacom procese a bude 
prejednaný na Rade SPF, malo by to ísť bezodplatne a následne sa čaká na zápis z Rady a na podpis 
štatutárov. Poslanci sa zhodli, že je to dobré riešenie vzhľadom na stav cintorína. Poslanec J. 
Džamba uviedol, že je dobré, že sa podarilo vysporiadať aspoň tú vrchnú časť cintorína, nakoľko 



cintorín je od kaplnky smerom dole kopcom stále vo vlastníctve gréckokatolíckej cirkvi. Uviedol, 
že sa to musí riešiť aj s ohľadom na dezolátny stav cintorína. Poslanci sa zhodli, že je potrebné 
zahájiť rokovania s gréckokatolíckou cirkvou o možnosti vysporiadať zvyšnú časť cintorína v ich 
vlastníctve. Poslanci následne poukázali na dezolátny stav cintorína, na zlú prístupovú cestu na 
cintorín, na potrebu riešiť osvetlenie a prípadne ďalšie kamery na cintoríne. Starostka poukázala na 
to, že od roku 1991 to malo byť už vysporiadané, pričom obec to až doposiaľ vysporiadané nemala. 
Poukázala aj na ťažkú spoluprácu s SPF a že obec obstála celkom dobre, keď dostala delimitačný 
protokol do 3 mesiacov. 
 
Uznesenie č.  13/2023 
 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
Berie na vedomie: nformáciu starostky obce o stave delimitácie pozemku tvoriaceho obecný 
cintorín 
 
Výsledky hlasovania:  
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Ján 
Jakub, JUDr. Alena Mašlárová   
           
Za:           7                       Proti:      0                          Zdržal sa:  0 
 
 
13.2. Starostka obce navrhla, aby sa občanom obce Malcov pri príležitosti dovŕšenia životného 
jubilea 70, 80 a 90 rokov pripravili darčekové balíčky alebo darčekové poukazy na nákup. Starostka 
uviedla, že necháva na zvážení poslancov v akej forme by sa narodeninové balíčky realizovali. 
Starostka zároveň navrhla, aby sa narodeninové balíčky dávali osobám starším ako 90 rokov 
následne každý rok pri oslave ich životného jubilea (narodenín). Zdôvodnila to tým, že aj takýmto 
spôsobom im preukážeme úctu a poďakujeme im za ich prínos pre obec Malcov. Poslankyňa 
Mašlárová navrhla to realizovať cestou poukazov, nakoľko bude ťažké trafiť sa v balíčkoch do 
toho, čo by títo občania potrebovali. Navrhla výšku 20,- € a nejaký kvet k tomu. Pani Mižišinová 
uviedla, že starších ľudí skôr poteší darček ako poukaz. Poukázala, že niektorí starí ľudia nechodia 
ani do obchodu. Poslankyňa Gduľová uviedla, že majú deti a vnukov. Starostka uviedla, že ak by 
nemali nikoho takého, išlo by sa s nimi na nákup, prípadne, by s nimi prediskutovala, čo potrebujú 
a nákup by realizovala ona a následne by im ho doniesla.  Pán Lövinger uviedol, že sa to doposiaľ 
riešilo v októbri v rámci úcty k starším slávnostne v kultúrnom dome, kde sa jubilantom, ktorí 
oslávili 70, 80, 90 rokov dávali darčeky.  Ďalej uviedol, že treba zvážiť aj to, že niektorí starší ľudia 
nechodia do obchodov. Poslanec J. Džamba poukázal na to, že to bolo nesystematické nakoľko sa 
vyberali len určití ľudia, napríklad 3 najstaršie manželské páry a toto by dostal každý. Pán Lövinger 
uviedol, že obdarovaní boli aj jubilanti aj manželské páry, ale je to už na zvážení poslancov, avšak 
bolo by pekné to urobiť aj slávnostnejšie. Poslanec Mlynarič uviedol, že poukážky sú výhodnejšie a 
objektívnejšie, nakoľko si každý občan vyberie, čo potrebuje. Poukázal na sociálnu situáciu starších 
občanov a že po turbulentných postcovidových dobách je potrebné si starších občanov vážiť, 
nakoľko zveľaďovali našu obec. Poukázal na to, že ak by sme to robili cestou oslavy v kultúrnom 
dome, nie každý by mohol prísť aj s ohľadom na zdravotné problémy. Pán Lövinger uviedol, že aj 
v minulosti, keď niekto neprišiel, tak sa mu darček doniesol osobne. Poslanec Ing. Reviľak sa spýtal 
o koľkých seniorov sa jedná. Starostka uviedla, že pre rok 2023 ide celkovo o 15 ľudí. Poslankyňa 
Mašlárová uviedla, že podujatie úcta k starším sa môže urobiť bez ohľadu na jubileá seniorov. 
Poslanec Jakub uviedol, že osobná návšteva a gratulácia k jubileu je osobnejšia a viac si to ten 
človek potom váži ako účasť na oficiálnom podujatí, kde sú všetci. Ďalšie príspevky prednesené 
neboli, preto starostka uzavrela diskusiu. 



Uznesenie č.  14/2023 
 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Schvaľuje: darčekové poukazy vo výške 20 € pre občanov obce Malcov pri oslave ich životného 
jubilea 70 rokov, 80 rokov a 90 rokov 
 
B/ Schvaľuje: darčekové poukazy vo výške 20 € pre občanov obce Malcov, ktorí dovŕšili 91 a viac 
rokov, a to každý rok pri oslave ich životného jubilea (narodenín) 
 
Výsledky hlasovania:  
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Ján 
Jakub, JUDr. Alena Mašlárová   
           
Za:           7                       Proti:      0                          Zdržal sa:  0 
 
 
13.3. Starostka predložila poslancom OZ ponuku zo spoločnosti MASLEN s.r.o. pobočka Prešov 
o umiestnenie ich reklamy vo forme samolepiacich plagátov na autobusové zastávky v obci. Za 
spoluprácu ponúkajú materiál v hodnote 200 – 350 €, závisí od veľkosti poskytnutej plochy, a to za 
každé 2 roky prenájmu plochy. Poslanci sa zhodli, že sa to nehodí na zastávky, ktoré sú presklené. 
Pán Lövinger upozornil poslancov na prijaté VZN obce Malcov, ktorým sa regulujú reklamné 
plochy v obci. Poslanec Mlynarič uviedol, že sa tam plagáty nehodia, nakoľko sú zastávky 
prehľadnejšie a to aj s ohľadom na bezpečnosť a prípadné večerné zhlukovania sa. Pán Lövinger 
následne opäť poukázal na to, že VZN je zákon obce a poslanci nemôžu porušovať zákon obce. Pán 
Lövinger uviedol, že VZN sa prijalo kvôli tomu, že si hocikto hocikde vylepoval plagáty a VZN je 
doposiaľ platné. Poslankyňa Mašlárová uviedla, že to VZN bude skôr upravovať to, aby si hocikto 
nelepil plagáty po obecnom majetku, ale pokiaľ OZ schváli, že na nejakom mieste môže byť 
reklamný plagát vylepený, tak to asi nebude v rozpore s týmto VZN. Pán Lövinger opätovne 
uviedol, že vo VZN je presne dané kde, čo má byť a je potrebné si ho prečítať. Poslankyňa 
Mašlárová a poslanec Reviľak reagovali, že si ho poslanci nájdu.  
  
Uznesenie č.  15/2023 
 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
Neschvaľuje: ponuku spoločnosti MASLEN s.r.o., so sídlom Badín 655, 976 32 Badín 
o umiestnenie reklamy vo forme samolepiacich plagátov na autobusové zastávky v obci 
 
Výsledky hlasovania:  
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Ján 
Jakub, JUDr. Alena Mašlárová   
           
Za:           7                       Proti:      0                          Zdržal sa:  0 
 
 
13.4. Starostka informovala poslancov, že pani Hajmacherová bude ocenená na Galavečeri 
ocenených, ktorý sa koná pod záštitou primátora mesta Bardejov dňa 12.3.2023 v športovej hale 
v Bardejove pri príležitosti sviatku žien a učiteľov. Starostka navrhla, aby sa pri tejto príležitosti 
priznal pani Hajmacherovej jednorazový finančný príspevok vo výške 50,- €. V diskusii poslanec J. 



Džamba uviedol, že bola nominovaná za prácu v Únii žien a doplnil, že v podstate ona zaviedla v 
obci zbierku Ligy proti rakovine (Deň narcisov). 
 
Uznesenie č.  16/2023 
 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
Schvaľuje: jednorazový finančný príspevok pre pani Hajmacherovú vo výške 50,- €. 
 
Výsledky hlasovania:  
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Ján 
Jakub, JUDr. Alena Mašlárová   
           
Za:           7                       Proti:      0                          Zdržal sa:  0 
 
 
13.5. Starostka informovala poslancov OZ na blížiacu sa realizáciu stavby Multifunkčného ihriska 
pri ZŠ v obci Malcov. Z tohto dôvodu sa opýtala poslancov OZ, či chcú, aby bol pri tejto stavbe 
zabezpečený stavebný dozor. Poslancov informovala aj o približnej odmene pre osobu, ktorá by 
stavebný dozor vykonávala. Po otvorení diskusie poslanci  uviedli, že bolo by dobré zabezpečiť 
takúto osobu, ktorá bude profesne spôsobilá na takúto činnosť a bude mať nezávislý názor pri 
realizácii stavby, čo jednoznačne prispeje k zvyšovaniu hospodárnosti a kvalite stavebných činností. 
Aj keď nejde o službu zadarmo, v konečnom dôsledku je práve toto spôsob ako zabezpečiť, aby sa 
realizácia stavby zbytočne nepredražovala a stavebné práce boli realizované kvalitne v súlade 
s technickými normami. Poslanci sa zhodli, že je potrebné pri tejto stavbe určiť stavebný dozor a to 
aj s ohľadom na výšku investície.  
 
Uznesenie č.  17/2023 
 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Schvaľuje: stavebný dozor pri realizácii stavby „MULTIFUNKČNÉ IHRISKO PRI ZŠ V OBCI 
MALCOV“ 
 
B/ Poveruje: starostku obce, aby zabezpečila stavebný dozor pri realizácii stavby 
„MULTIFUNKČNÉ IHRISKO PRI ZŠ V OBCI MALCOV“ 
 
Výsledky hlasovania:  
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Ján 
Jakub, JUDr. Alena Mašlárová   
           
Za:           7                       Proti:      0                          Zdržal sa:  0 
 
 
13.6. Starostka obce informovala poslancov o plánovaných obecných podujatiach: 
- 06.05.2023 (sobota) stavanie Mája o 14:00 hod. 
- 08.05.2023 (pondelok) kladenie vencov k pamätníku protifašistickým bojovníkom v obci Malcov 
o 13:00 hod 
- 14.05.2023 (nedeľa) - Deň matiek o 15:00 hod. 
Časy začatia podujatí sú orientačné a môžu sa zmeniť podľa potreby. 



Uznesenie č.  18/2023 
 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Schvaľuje: podujatie - Stavanie mája dňa 6.5.2023 so začiatkom o 14.00 hod.  
 
B/ Schvaľuje: podujatie - Kladenie vencov k pamätníku protifašistickým bojovníkom v obci 
Malcov dňa 6.5.2023 so začiatkom o 13.00 hod.  
 
C/ Schvaľuje: oslavu Dňa matiek dňa 14.5.2023 so začiatkom o 15.00 hod. 
 
 
Výsledky hlasovania:  
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Ján 
Jakub, JUDr. Alena Mašlárová   
           
Za:           7                       Proti:      0                          Zdržal sa:  0 
 
 
13.7. Starostka informovala poslancov o možnosti realizácie parku s detským ihriskom na parcele 
C-KN č. 449/2, druh: Zastavaná plocha a nádvorie zapísanej na LV č. 986, ktorej vlastníkom je 
obec v podiele 1/1 (pozemok pred bytovým domom č. 27 a č. 28). V rámci projektu by sa na 
pozemku vybudovalo dopravné ihrisko pre deti, workoutove ihrisko a pumptreková dráha. Nový 
park by bol priestorom, kde by mohli vedľa seba tráviť voľný čas deti, mládež, dospelí aj seniori. 
Starostka následne vyzvala poslancov, aby sa vyjadrili, či s takýmto projektom súhlasia, alebo aby 
prípadne uviedli svoje výhrady.  Projekt bude financovaný 100 % zo štátu, obec to bude stáť len 
projektovú dokumentáciu. Pani Glovňová uviedla, že s tým nesúhlasia, nakoľko tam zažili 5 rokov 
detské ihrisko a chodili tam len rómski spoluobčania, ktorí tam s alkoholom preležali celý deň 
a matky s deťmi tam kvôli tomu ani nechodili. Pani Mižišinová taktiež uviedla, že tam nechodili 
žiadne matky s deťmi, a ak aj išli tak sedeli v Doxe. Ďalej uviedla, že rómski spoluobčania tam 
robili bordel a to nielen na ihrisku, ale aj za bytovkami, kde si urobili záchod a obyvatelia bytových 
domov to museli upratovať. Pani Džambová uviedla, že odkedy to tam 2 roky nie je, majú väčší 
kľud. Starostka uviedla, že minulým OZ bol v roku 2020 schválený územný plán obce, ktorý nikto 
nenamietal a na tom mieste bolo plánované ihrisko. Starostka uviedla, že sa preto zvažovalo o aký 
druh ihriska by išlo. Starostka uviedla, že vylúčila výstavbu preliezok, kde by sa mohli deti 
zgrupovať, preto by sa asfaltová plocha, ktorá tam je, len natrela na dopravné ihrisko, nebudú tam 
žiadne lavičky navyše, len tie ktoré tam už teraz sú. Starostka ďalej uviedla, že tam v jednej časti 
budú stroje na cvičenie, na ktoré sa nebude dať sadnúť a pumptreková dráha pre bicykle. Starostka 
uviedla, že sa plánuje vykúpenie pozemkov pri osade a plánuje sa na nich vybudovať ihrisko. 
Starostka uviedla, že je na zváženie vybodovanie oplotenia a osadenie kamery. Obyvatelia bytových 
domov uviedli, že tam chodili občania zo susedných obcí. Pani Mižišinová uviedla, že je ťažko 
niečo vysvetliť človeku, ktorý tam v blízkosti ihriska nebýval. Poukázala na nadmerný hluk a krik 
hlavne v nedeľu. Uviedla, že chápe, že s rómskymi spoluobčanmi je potreba pracovať, ale obec by 
mala urobiť ihrisko inde, nie pod oknami bytoviek. Starostka uviedla, že nemá iné obecné pozemky, 
kde by mohla umiestniť ihrisko. Pani Mižišinová uviedla, že obci sa nepodarí zabrániť Rómom 
chodiť večer na ihrisko. Poslanec Ing. Reviľak uviedol, že im tiež postavili pred bytovkou 
prístrešok, kde sa zhromažďovali aj rómske deti a čakali tam na autobus a tiež to bolo nepríjemné. 
Avšak nepovažuje za správne, keď má teraz obec možnosť niečo vybudovať a neurobí sa to len 
kvôli rómskym spoluobčanom. Nerobí sa to pre nich, ale robí sa to pre deti v obci. Poukázal na to, 
že zámerom obce  nie je to, aby boli obyvatelia bytoviek nespokojní a mali tam hluk a chápe ich 
nespokojnosť s ohľadom na to, čo všetko si v minulosti s ihriskom zažili. Uviedol, že obec sa bude 



snažiť urobiť všetko preto, aby sa to nezopakovalo, či už vybudovaním plota, osvetlenia, osadením 
kamier a uzamykaním ihriska po 22.00 hodine. Následne uviedol, že ak sa bude každý v obci takto 
sťažovať, tak v obci nebude dokopy nič. Pani Bľandová navrhla priestor za vodou. Poslanec Ing. 
Reviľak sa dotazoval, či po aj odstránení preliezok tam chodí veľa Rómov. Obyvatelia bytových 
domov uviedli, že nie až tak veľa, ale chodia. Poslanec J. Džamba poukázal na podobný problém 
s komunitným centrom, kde boli taktiež ľudia proti realizácii tohto centra, pričom ak by sa 
zrealizovalo, a vybudovalo by sa pri ňom potom aj detské ihrisko, rómski spoluobčania by sa 
zdržiavali v blízkosti osady a nechodili by do centra obce. Skonštatoval, že sami občania obce si tak 
vytvárajú problémy. Poslanec Ing. Reviľak uviedol, že sa nerieši rómska otázka, ale projekt na 
ihrisko. Uviedol, že tento projekt dáva zmysel, pričom obec sa bude snažiť ihrisko zabezpečiť tak, 
aby sa tam nerobil bordel a zároveň poukázal na to, že ihrisko je pre mladých v dedine, ktorí 
momentálne nemajú kde chodiť. Poslanec Mlynarič uviedol, že sa občania stále sťažujú, že sa 
v obci nič nerobí, ide o obecný pozemok a tento projekt sa robí pre občanov obce, v obci je MŠ, 
a bolo by dobré, aby sa ihrisko urobilo, aby deti mali kde ísť. Poukázal na to, že mladých ľudí do 
dediny nedotiahneme pokiaľ sa tu nebude nič robiť. Obyvatelia bytových domov navrhli, aby sa 
ihrisko realizovalo za reštauráciou. Pani Džambová uviedla, že keby nevidela na danom pozemku 
starostku, tak by ani nevedela, že sa tam niečo plánuje stavať. Poukázala na to, že tam žijú 30 rokov 
a obec ich mala upovedomiť o plánovanej výstavbe ihriska. Starostka na to reagovala, že uznesením 
OZ č. 15/2020 zo dňa 12.6.2020 bolo schválené, že tento pozemok bude plochou športu a oddychu 
a za ďalšie využitie boli plochy bytových domov. Skonštatovala, že tam môže byť buď bytovka 
alebo ihrisko. Následne sa spýtala prítomných obyvateľov bytových domov, prečo nenamietali 
územný plán obce. Poslanec Mlynarič poukázal aj na možnosť realizácie klziska pre deti, čo 
momentálne nie je možné s ohľadom na stav asfaltovej plochy a nerovnosť povrchu. Starostka sa 
následne opýtala na názor pána Džundu, keďže jeho manželka súhlasí s realizáciou ihriska v danej 
lokalita, ten uviedol, že v areáli MŠ je veľká trávnatá plocha, kde sa to dá detské ihrisko 
zrealizovať. Starostka uviedla, že musí zistiť, čo je za MŠ plánované v zmysle územného plánu 
obce. Pán Lövinger uviedol, že územný plán obce je len plánom a nemusí to byť tak, ako to je 
momentálne v pláne. Poukázal na to, že územný plán sa dá zmeniť. Starostka následne informovala 
prítomných poslancov a verejnosť, že za MŠ je plocha občianskeho vybavenia a jedinou možnosťou 
je zmeniť územný plán obce, avšak to by stálo niekoľko tisíc eur. Pani Mižišinová uviedla, že 
pokiaľ sa s rómskymi spoluobčanmi niečo neurobí, nebude tam poriadok a nepomôže ani plot 
a kamery.  
 
13.8. Poslankyňa Mašlárová poukázala na to, že nájom na preliezačky končí Šport baru v októbri 
2023 a preto upozornila poslancov, že je potrebné sa zamyslieť, čo s tým chce obec v budúcnosti 
ďalej robiť. 
 
13.9. Pani Prusáková sa dotazovala na základe čoho prebiehal výber na pracovné miesto pomocnej 
sily v materskej škôlke. Poukázala na to, že na stránke bolo vyhlásené výberové konanie a boli 
zverejnené požiadavky a odrazu všetko padlo. Starostka obce uviedla, že na začiatku keď ešte 
zvažovala ako to bude celé prebiehať, uviedla pani Prusákovej, že bude urobený výberové konanie 
a bude zriadená komisia, avšak to povedala nezáväzne len v rámci ich rozhovoru. Starostka 
skonštatovala, že podľa zákona č. 552/2003 Z. z. o výkone práce vo verejnom záujme sa nemusí  na 
pomocnú silu robiť výberové konanie. Pani Prusáková sa opätovne dotazovala, že na základe čoho 
starostka vyberala úspešného uchádzača. Starostka uviedla, že to bolo jej osobné rozhodnutie. Pani 
Prusáková uviedla, že jej riaditeľka MŠ povedala, že starostka riaditeľke MŠ uviedla, že to bolo 
rozhodnutie urobené spolu s poslancami. Pani Prusáková sa opätovne dožadovala odpovede na 
základe, čoho sa vyberalo. Starostka opätovne uviedla, že to bolo jej osobné rozhodnutie a zároveň 
oznámila, že celkovo bolo podaných 16 žiadostí a bolo ťažké vyhovieť všetkým, ak má obec len 1 
pracovné miesto. Pani Prusáková uviedla, že si myslí, že o tom rozhodovali aj poslanci a že to 
nebolo osobné rozhodnutie starostky. Ďalej sa pani Prusáková spýtala, či úspešná uchádzačka 



nemusela spĺňať zverejnené požiadavky, načo starostka skonštatovala, že všetky požiadavky boli 
úspešnou uchádzačkou splnené pred nástupom do zamestnania. 
 
13.10. Následne vystúpila pani Kolegová, ktorá uviedla, že mala výzdobu v kultúrnom dome a mala 
ju tam uloženú 20 rokov s tým, že sa vždy dohodla s predošlými starostami a výzdoba tam bola 
zadarmo. Ďalej uviedla, že rozumie tomu, že to bolo potrebné poriešiť, ale nie spôsobom, že na ňu 
zavolajú policajtov pokiaľ to nevyprace. Ďalej poukázala na to, že jej syn robí 8 rokov zadarmo TJ 
a za to všetko na ňu idú volať policajtov. Starostka uviedla, že pani Kolegová prekrúca jej slová, 
nakoľko pri ich telefonáte boli prítomní ďalší 4 ľudia a počuli ich vzájomný rozhovor. Starostka 
vysvetlila, že pani Kolegová do telefónu povedala, že to nie sú jej veci, na čo sa starostka 
dotazovala, čie tie veci sú, na čo jej pani Kolegová povedala, že sú to veci jej syna Jožka Kolegu, na 
čo jej starostka povedala, že teda dobre a spýta sa na to jej syna a pokiaľ by sa k veciam nikto 
nehlásil, tak ich bude považovať za opustený majetok a zavolá políciu, aby si prišli prevziať tieto 
opustené/nájdené veci. Ďalej uviedla, že pani Kolegovej a jej synovi povedala, že nemá problém 
s tým, aby si podala žiadosť o nájom. Pani Kolegová povedala, že to tak nebolo a opakovane 
uviedla, že na ňu starostka chcela zavolať policajtov. Uviedla, že nech bola akákoľvek schôdza, 
robila výzdobu každému zadarmo. Uviedla, že starostka nech si za svoje súkromné peniaze 
nakupuje, kde chce, ale za obecné peniaze, na ktoré prispievajú aj jej synovia a ktoré jej nepatria, 
nakupuje kvety tam, kde sú dosť predražené. Poslanec J. Džamba uviedol, že je potrebné 
podporovať podnikateľov v obci, a aj na deň matiek chce obec zobrať kvety z jej kvetinárstva. Pani 
Kolegová uviedla, že takýto nákup pár kvetov oželie, ale vadí jej správanie starostky. 
 
13.11 Pán Lövinger poprosil poslancov OZ a zamestnancov obecného úradu, aby sa nestarali do 
jeho rodiny, kde robí, čo robí jeho manželka a podobne. Ďalej uviedol, že ten koho sa to týka presne 
vie. 
Ďalej sa vyjadril k výberovému konaniu na pomocnú silu, kde uviedol, že v zverejnených 
požiadavkách bola uvedená požadovaná prax 1 rok a zrazu sa to zmenilo na prax vítaná. Pán 
Lövinger uviedol, že kto zmenil túto verejnú listinu porušil zákon. Uviedol, že na obci už bola 
osoba, ktorá falšovala verejné listiny. Poukázal na to, že ak boli na začiatku stanovené podmienky, 
nemôžu sa len tak meniť. Poslankyňa Mašlárová uviedla, že podmienky sa môžu meniť podľa 
potreby zamestnávateľa. Poslanec Ing. Reviľak sa dotazoval, či sa touto zmenou sprísnili 
podmienky výberu. Pán Lövinger uviedol ako sa môžu behom súťaže meniť podmienky. Starostka 
uviedla, že nešlo o súťaž. Pán Lövinger následne uviedol, že tým sa priznali, že to bolo ušité jednej 
osobe na mieru. Ďalej pán Lovinger uviedol, že je mu jedno, či bude v rade školy a poslanci si 
môžu voliť riaditeľa ako chcú, ale keď raz dám nejaké podmienky, tak sa ich držím a keď ich 
zmením tak, zruším súťaž a vypíšem nové podmienky a nie, že počas súťaže sa prihlásia uchádzači 
a obec ušije podmienky niekomu inému. Následne sa starostka opýtala pani Prusákovej, ako je 
možné, že veľa ľudí ju obviňovalo, že má vybranú ako úspešnú uchádzačku práve ju. Pani 
Prusáková uviedla, že starostku ovplyvnila jedna jej kolegyňa a zároveň ju upozornila, aby si dávala 
z tohto dôvodu v budúcnosti pozor, nakoľko je veľmi ovplyvniteľná inými ľuďmi. Uviedla, že ona 
to myslí v dobrom a nič proti nej nemá, ale podmienky zmenila skôr ako sa stihla zriadiť komisia, 
ktorá by vybrala koho by vybrala, hoci aj z Bardejova, ale urobila by to komisia. Poslanec J. 
Džamba uviedol, že určite by nechcel zamestnanca z Bardejova, lebo chce, aby podielové dane išli 
do obce Malcov. Následne poukázal na predošlé výberové konanie na pozíciu učiteľky v MŠ. 
Poslanec Ing. Reviľak následne povedal, že nevie kto z prítomných išiel do zamestnania formou, že 
poslal životopis, nakoľko on niekoľkokrát zažil, ale nikdy sa nestretol s tým, aby mu prišla 
odpoveď, že bol síce dobrý, ale berú iného a aby potom následne išiel za riaditeľom, ako je možné, 
že vybral niekoho iného a nie jeho. Pani Prusáková uviedla, že ona sa len pýta na základe čoho bol 
vybratý úspešný uchádzač. Poslanec Ing. Reviľak reagoval, že riaditeľ mu to nemá ani, čo hovoriť. 
Pani Prusáková uviedla, či sa to nemôže spýtať, načo je poslanec Ing. Reviľak uviedol, že môže, ale 
on jej len vysvetľuje a zároveň reaguje aj na pána Lövingera, ktorý hovoril o tom, že nejaká ponuka 
práce bola vypísaná a niečo sa tam upravilo. Poslanec Ing. Reviľak uviedol, že o akých listinách 



pán Lövinger hovorí a čo za pojmy používa. Uviedol, že podmienky pri výbere zamestnanca si 
určuje obec a nie niekto iný, pričom zároveň vyzval pána Lövingera, aby na jeho pripomienku 
reagoval. Pán Lövinger uviedol, ako by sa zachoval on, ak by zamestnávateľ dal nejaké podmienky 
a on ich splnil a zrazu by sa podmienky zmenili, lebo obec podmienky zmenila. Poslankyňa 
Mašlárova sa následne dotazovala, kedy došlo k zmene podmienok, nakoľko o tom poslanci nemajú 
vedomosť. Starostka následne uviedla, že taktiež o tom nemá vedomosť. Pán Lövinger ďalej 
uviedol, že sa tam menila aj jedna tlačová chyba. Pani Mižišinová skonštatovala, že obec mala 
zobrať nezamestnanú a nikto by starostke nič nevyčítal. S tým vyjadril súhlas aj pán Lövinger. 
Starostka obce uviedla, že aj tak by bola vždy len jedna osoba spokojná a zvyšní by boli nespokojní. 
Poslanec Ing. Reviľak na to uviedol, že žiadosť mohol poslať každý, kto spĺňal aj ten kto nespĺňal 
podmienky, ale vyhrať môže len jeden.  
 
Ďalšie príspevky už neboli prednesené.  
 
14. Záver 
 
Starostka poďakovala prítomným za účasť na rokovaní a rokovanie OZ ukončila o 20.05 hod.  
 
 
Overovatelia:   
 
Ján Jakub 
 
Ing. Lukáš Reviľak 
                                                                                                       Ing. Andrea Lazorová  
                                                                                                               starostka obce 


